



July 31, 2026

To: Our Valued ITW Welding Customers

Subject: Hobart Brothers Filler Metal Surcharge Change Notification – Effective August 31, 2026

We appreciate your continued partnership with ITW Welding. In today's dynamic pricing environment, we remain committed to a thoughtful and balanced approach. We understand that frequent changes can create challenges for your business and your customers, and we strive to minimize those impacts while supporting your success.

Due to continued price escalation in steel commodity markets, Hobart will be updating tubular, stick, and solid wire surcharges to reflect these ongoing raw material increases. Aluminum, stainless-steel products, and Subarc flux will remain unchanged at this time. New pricing will be effective at the *time of shipment*.

Raw Material Surcharge Overview (CAD)		
	July 2026	August 2026
Stick Electrode	.65	.75
Solid Wire	.65	.75
Tubular	.26	.34
Aluminum	2.82	2.82
Stainless	1.34	1.34
Sub Arc Flux	.17	.17
Other Product Categories	See Price File	See Price File

Electronic price files including the above surcharge changes will be available on the ITW Customer Portal on July 31, 2026, with new surcharge values effective August 31, 2026.

- Go to <https://portal.itwwelds.com/Sales/PricePersonalizedPage> for your "Future Pricing" file and other information.
- You will have to enter your email and password to access the site. If you do not have access, please contact your company's Web Access Coordinator.

Surcharges will be reviewed and updated as needed in response to global trade policy changes and commodity pricing fluctuations.

Please reach out to your local ITW Welding representative with any questions.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "Dave Lambert".

Dave Lambert

Group President – Sales & Marketing
ITW Welding



31 juillet 2026

À: Nos estimés clients ITW Welding

Objet: Avis de modification de la surcharge sur les métaux d'apport Hobart Brothers – En vigueur le 31 août 2026

Nous vous remercions de votre partenariat continu avec ITW Welding. Dans le contexte actuel de fluctuation des prix, nous restons attachés à une approche réfléchie et équilibrée. Conscients que des changements fréquents peuvent poser des défis pour votre entreprise et vos clients, nous nous efforçons d'en minimiser l'impact tout en soutenant votre réussite.

En raison de la hausse persistante des prix de l'acier sur les marchés des matières premières, Hobart ajustera les surcharges applicables aux fils fourrés, aux électrodes enrobées et aux fils pleins afin de refléter l'augmentation continue des coûts des matières premières. Les produits en aluminium, acier inoxydable et les flux pour le soudage à l'arc submergé demeureront inchangés pour le moment. Les nouveaux prix entreront en vigueur au moment de l'expédition.

Aperçu de la surcharge des matières premières (CAD)		
	Juillet 2026	Août 2026
Électrode enrobée	.65	.75
Fil plein	.65	.75
Fil fourré	.26	.34
Aluminium	2.82	2.82
Acier inoxydable	1.34	1.34
Flux de soudage pour arc submergé	.17	.17
Autres catégories de produits	Voir la liste de prix	Voir la liste de prix

Les listes de prix électroniques intégrant les modifications des surcharges susmentionnées seront disponibles sur le portail client ITW le 31 juillet 2026 ; les nouvelles valeurs entreront en vigueur le 31 août 2026.

- Rendez-vous sur <https://portal.itw welds.com/Sales/PricePersonalizedPage> pour accéder à votre fichier de « tarification future » et à d'autres informations.
- Vous devrez saisir votre adresse courriel et votre mot de passe pour accéder au site. Si vous n'y avez pas accès, veuillez contacter le coordinateur d'accès Web de votre entreprise

Les surcharges seront revues et mis à jour au besoin en fonction de l'évolution des politiques commerciales mondiales et des fluctuations des prix des matières premières.

Pour toute question, veuillez communiquer avec votre représentant ITW Welding local.

Cordialement,

Dave Lambert

Président de division – Ventes et marketing
ITW Welding